

Title (en)

Lamp housing for embedment in a concrete construction element, in particular in a concrete ceiling

Title (de)

Leuchtengehäuse für den Einbau in ein Betonbauteil, insbesondere in eine Betondecke

Title (fr)

Boîtier de lampe à noyer dans un élément en béton, notamment dans un plafond en béton

Publication

EP 0972985 A2 20000119 (DE)

Application

EP 99108885 A 19990505

Priority

DE 19832252 A 19980717

Abstract (en)

The lamp housing (10) receives at least one recessed light, e.g. a downlight and its operating device, e.g. a transformer, the opening (14) for insertion of the recessed light provided with a closure element (15) secured to a shuttering element (17) for the concrete component. A releasable direct fixing is provided between the lamp housing and the closure element.

Abstract (de)

Dargestellt und beschrieben ist ein Leuchtengehäuse (10) für den Einbau in ein Betonbauteil, insbesondere in eine Betondecke (29), zur Aufnahme von wenigstens einer Einbauleuchte, wie Downlight od. dgl., sowie von gegebenenfalls der Einbauleuchte zugeordneten Betriebsgeräten, z.B. von einem Transformator, mit einem eine Einstektköpfung (14) für die Einbauleuchte verschließenden, an einer Verschalung (17) für das Betonbauteil anliegenden Verschlußelement (15). Die Besonderheit des Leuchtengehäuses besteht darin, daß das Leuchtengehäuse (10) und das Verschlußelement (15) lösbar direkt aneinander befestigt sind. <IMAGE>

IPC 1-7

F21V 21/04; E04B 9/00

IPC 8 full level

E04G 15/06 (2006.01); **F21V 21/04** (2006.01)

CPC (source: EP)

E04G 15/061 (2013.01); **F21V 21/04** (2013.01)

Cited by

IT202100026462A1; CH711488A1; EP2067910A1; FR2924456A1; EP3505707A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES FR GB IT LI NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0972985 A2 20000119; EP 0972985 A3 20000412; DE 19832252 A1 20000127

DOCDB simple family (application)

EP 99108885 A 19990505; DE 19832252 A 19980717